

古色江西~南昌/九江/景德镇/ 婺女洲/篁岭/上饶-望仙谷/弋阳

JIANGXI~NANCHANG/JIUJIANG/JINGDEZHEN/WUNVZHOU/ HUANGLING/SHANGRAO-WANGXIAN VALLEY/YIYANG

Tour Code: CBG

8D7N





中国



特别安排 PECIAL ARRANGEMENT

- 网红打卡仙侠世界望仙谷,人间仙境 葛仙村,飞天婺女洲非遗打铁花
- 中国最美符号篁岭晒秋(视季节)
- 独家安排葛仙村汉服穿越+旅拍
- 入住当地五星酒店 + 景区内酒店



Gexian Village Resort

Wangxian Valley 望仙谷

行程次序,以当地旅社安排为准。 *图片仅供参考

Sequences of Itinerary are subject to local arrangement.
*Pictures shown are for illustration purposes only

Wunvzhou Scenic Area 婺女洲度假区







害笛行程

吉隆坡 ズ 南昌

(机上用餐)

☑ 入住酒店

南昌 🖨 (80km) 九江

(早/午/晚)

- ☑ 永吴公路 (打卡水上最美公路)
- ☑ 候鸟小镇 (吴城候鸟馆)
- ☑ 东林大佛
- ☑ 方尖胜利碑 (打卡世界最高纪念碑)

九江 🖨 (150km) 景德镇

(早/午/晚)

- ☑ 石钟山风景区
- ☑ 鄱阳湖 (含船游)
- ☑ 陶溪川文创街区
- ☑ 天下第一碗 (打卡夜景)

第四天

景德镇 🖨 (85km) 婺源

(早/午/晚)

- ☑ 中国陶瓷博物馆
- ☑ 皇窑景区
- ☑ 婺女洲度假区
 - · 抱玉塔, 金庸馆, 五显金光, 非遗打铁花(视天气而定), 体验仙女棒烟花(视天气而定)

第五天

婺源 🖨 (170km) 望仙谷 🖨 (70km) 即分

(早/午/-

- ☑ 篁岭梯田人家(含往返缆车)
 - ・3-4月赏油菜花,9-11月赏晒秋奇观
- ☑ 望仙谷风景区

第六天

弋阳 🖨 (65km) 葛仙村

(早/午/-

- ☑ 葛仙村 (含景交)
- ☑ 打卡网红星辰瀑布
- ☑ 汉服体验+旅拍 (不含妆发)
 - *含团体照电子版1张
 - *含个人照电子版2张

第七天

葛仙村 🖨 (220km) 南昌

(早/午/晚)

- ☑ 凤凰沟风景区(含电瓶车)
 - · 季节性赏花 + 四季茶园
- ☑ 滕王阁
- ☑ 万寿宫历史文化街区

第八天

南昌 🛪 吉隆坡

(早/机上用餐)

☑ 送机

观光景点:

- 东林大佛 作为中国及全球第一高的阿弥陀佛像,它高达48米,代表着阿弥陀佛的四十 八大愿。佛像总高81米、象征着修行成佛的艰辛与不易。其坐落在群山环抱之中、与庐山 主峰相依,山水相连,形成了一幅壮观的自然画卷。
- 石钟山风景区 石钟山素有"中国千古奇音第一山"的美誉,位于九江市湖口县,长江 与鄱阳湖的交汇处。石钟山海拔61.3米,相对高度约40米左右。当年苏轼夜泊山下,所著 《石钟山记》更是让其闻名天下。

景德镇

中国陶瓷博物馆 - 景德镇陶瓷馆是国内第一家大型陶瓷专题艺术博物馆,1954年1月正式 建馆开放。博物馆收藏着自新石器时代陶器和汉唐以来各个不同历史时期的陶瓷名品佳作 ,约有2万余件,其中国家珍贵文物有约500余件。

- **婺女洲国际度假区** 以婺女飞天传说为核心,以新式徽派建筑风格为特色,集实景演艺 亲子游乐、文化景点、酒店会展、美食餐饮、休闲购物六大业态为一体的综合型的中国 徽艺文化旅游度假目的地。在这里,可以深度深度体验"骨子里的徽州故事"。
- 篁岭梯田人家 是一座具有独特风格的近600年历史徽派古村落。背倚石耳山,周边千棵 古树环抱,万亩梯田簇拥,篁岭村"地无三尺平"的独特地貌造就了其层次分明、错落有 致的村落布局。篁岭是"晒秋"文化起源地,晒秋景观随着四季更迭而变换,每个季节都 有不同的色彩和风情。

上饶

- **葛仙村** 葛仙村度假区围绕葛仙山景区打造,是国家AAAA级旅游景区。融合了中国传统 文化内核和要素,结合古典山水画境,以水、竹、村为创意元素,致力打造一个集生态旅 游、休闲度假、商务会展和传统文化体验的天然圣地和绝佳仙村。
- 望仙谷 望仙谷景区是国家AAAA级景区,属灵山山脉,就在灵山七十二峰山顶的脚下。 这里有江西民居特有的夯土墙,青石板路,原味村屋;也有独具江西风情的街市。在望仙 谷景区,可以尽情领略赣家民俗,山水人文,也可以尽情体验悠久的农耕文化,品尝风味 美食, 体验慢生活。







✓ 7早餐/6午餐/4晚餐

风味餐:

- ★ 九江风味
- ★ 景德镇酒店唐英宴
- ★ 粉蒸风味 ★ 农家风味
- ★ 豫章家宴
- ★ 凤凰沟生态宴



酒店住宿(7晚)

- 南昌金茂嘉悦酒店或同级
- 九江芳兰湖开元名庭酒店或同级
- x1晚
- 景德镇开元名庭大酒店或同级
- x1晚
- 婺源鑫邦大酒店或同级
- x1晚
- 弋阳龟峰芳草地度假酒店或同级
- x 1 晚 x1晚
- 葛仙村度假区枕山宿酒店或同级 南昌嘉莱特花园酒店或同级
- x 1 晚

《遇见·婺源》大型实景秀+自然遗产龟峰(含游船 & 环保车)+葛仙山赏千里江山图(含缆车上下)= 400 RMB/人

免责声明:由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/宗教节日,公众假期,天气状况,交通等情况,自然灾害,必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整(调整景点游览顺序) 以确保行程顺利进行,会或否事先通知。

备注:如果旅游行程受到上述问题的影响,将不予退款或更换。图片仅供参考。





SCHEDULE

KUALA LUMPUR 7 NANCHANG (MOB)

☑ Check in hotel

NANCHANG 🗐 (80km) JIUJIANG

- ☑ Yongwu Road (The most beautiful over-water highway)
- ☑ Migratory Bird Town (Migratory Bird Exhibition)
- ☑ Donglin Giant Buddha
- ☑ Victory Monument (World's Tallest Monument)

D3

JIUJIANG 🗐 (150km) JINGDEZHEN

- ☑ Shizhong Mountain Scenic Area
- ☑ Poyang Lake (Included Boat Ride)
- ☑ Taoxichuan Cultural Street
- ☑ The World's No.1 Bowl (Night View)

D4

JINGDEZHEN (85km) WUYUAN (B/L/D)

- ☑ China Ceramic Museum
- ☑ Huangyao Scenic Area
- ☑ Wunvzhou Scenic Area
 - Baoyu Tower, Jinyong Hall, Wuxian Golden Pavilion, Ironwork Performance (Subject To Weather), Fairy Fireworks Experience (Subject To Weather)

D5

WUYUAN (170km) WANGXIAN VALLEY (70km) YIYANG

- ☑ Huangling Scenic Area (Included Both Way Cable Car)
- ☑ Wangxian Valley

D6

YIYANG 🛱 (65km) **GEXIAN VILLAGE**

(B/L/-)

- ☑ Gexian Village (Included Buggy Ride)
- ☑ Galaxy Waterfalls
- ☑ Hanfu costume experience + Photography

 - (Exclude make-up)
 Free 1 Group Digital Photo
 Free 2 Individual Digital Photo

GEXIAN VILLAGE (220km) **NANCHANG**

(B/L/D)

- ☑ Phoenix Trench (Included Buggy Ride)
- Seasonal Flower Viewing + Four Seasons Tea Garden
- ☑ Wanshou Palace Culture Street

D8

NANCHANG ARRIVAL

(B/MOB)

☑ Send to airport

TOURIST ATTRACTIONS:

JIUJIANG

- Donglin Giant Buddha As the tallest statue of Buddha in China and world, it stands 48 meters tall and represents the 48 great wishes of Buddha. The total height of the statue is 81 meters, representing the difficulty of practicing to become a Buddha. It is situated in the midst of mountains, with the main peak of Lu Shan Mountain, the mountains and the water connected, forming a spectacular natural picture.
- Shizhong Mountain Scenic Area Shizhong Mountain Scenic Area, known as "the first mountain in China", is located in Hukou, Jiujiang City, where the Yangtze River meets Poyang Lake. The altitude of Shizhong Mountain is about 61.3 meters, and the relative height is about 40 meters

JINGDEZHEN

China Ceramic Museum - China Ceramic Museum is the first large-scale ceramic art museum in China, which was formally established in January 1954 and opened. The museum collects ceramics masterpieces from the Neolithic pottery and different historical periods since the Han and Tang dynasties, about 20,000 pieces, of which there are about 500 pieces of national precious relics.

WUYUAN

- Wunvzhou Scenic Area With the legend of Wu Nu flying in the sky as its core and featuring the new Hui style architectural style, it is a comprehensive resort integrating six major business formats: live performances, parent-child entertainment, cultural attractions, hotel exhibitions, gourmet catering, and leisure shopping.
- Huangling Scenic Area It is an ancient Huizhou village with a unique style of nearly 600 years of history. Backed by Shi Er Mountain, surrounded by thousands of ancient trees and 10,000 acres of terraced rice fields. Huangling is origin culture of "sunshine autumn", with the changes of seasons, each season has different colors and scenery.

SHANGRAO

- Gexian Village Gexian Village is built around Ge Xian Mountain Scenic Area, which is a national AAAA level tourist attraction. Combining the core and elements of traditional Chinese culture with classical, water, bamboo and village as creative elements, it is committed to creating a natural sanctuary for eco-tourism, leisure and vacation, business convention and traditional culture experience.
- Wangxian Valley Wangxian Valley is a national AAAA level scenic spot, belonging to Lingshan Mountain Range, at the foot of Lingshan Mountain. There are unique rammed earth walls, green stone roads, and original village houses; as well as markets with unique Jiangxi flavor. In Wangxian Valley Scenic Area, you can enjoy the "Gan" family culture, landscape and humanities, and also experience the farming culture of the country.



√ 7 Breakfast / 6 Lunch / 4 Dinner

Special Cuisine:

- ★ Jiujiang Flavor
- ★ Fenzheng Flavor
- ★ Yuzhang Banquet
- ★ Jingdezhen Hotel Tangying Banquet

x1 Night

x1 Night

x1 Night

x1 Night

x1 Night

x1 Niaht

x1 Night

- ★ Farm Flavor
- ★ Phoenix Trench Banquet



HOTEL OR SIMILAR (7 NIGHTS)

- Nanchang Ganjiang Jinmao Grandee Hotel or similar class
- Fanglan Lake Maison New Century Hotel or similar class
- Jingdezhen Maison New Century Hotel or similar class
 - Wuyuan Xinbang Hotel or similar class Shangrao Guifeng Wonderland Villa or similar class
- Gexian Village Zhenshansu Hotel or similar class Nanchang Galatic Garden International Hotel or similar class
- Optional Tour: Large-scale outdoor live performance (Meet+Wuyuan) + Gui Mountain (Included Boat ride & Buggy Ride)

+ Gexian Mountain "A Thousand Li of Rivers and Mountains View" (Included Bothway Cable Car) = RMB400/ PAX Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations

General Information

· 江西 JIANGXI ·

**** (111)





GD Partner: